

User Manual
用户手册

39E Sound System



CONTENTS PAGE

English.....	2-10
中 文.....	11-17

Safety Warning	3
Specifications	3
Contents	4
Device Overview	4
Basic Operation	5-7
Warranty	8
Cautions	8
Frequently Asked Questions	9-10

SAFETY WARNING

- Before using the unit please read the manual.
- Keep this product away from any water, liquid or wet areas.
- Keep this product away from open flames such as candles.
- The unit should be powered off before plugging the product into the power outlet.
- This item is ONLY to plugged into an AC 100V~240V Power outlet.
- The unit should be powered off before unplugging the product.
- Do not place the product in direct sunlight or heat. Keep away from temperatures over 35°C.
- Do not use a wet cloth on the product. Always use a dry cloth to clean this product and keep it free from dust.
- Do not use chemicals on this product.
- Never try to repair this product by yourself, take it to an authorized technician. Trying to remove panels or repairing the unit by yourself could result in an electric shock.
- Do not insert foreign objects into the product.
- Adult Supervision is recommended if children are using this product.

SPECIFICATIONS

- The unit will charge your smart device
- Output power: 26W
- Power Supply: AC/DC Adaptor Output 15V2.5A







CONTENTS

Sofa Audio kit(with speaker)	1 set
Power Adaptor	1 piece
User Manual	1 piece

4

DEVICE OVERVIEW

SOFA AUDIO KIT

Number	Icon	Function
1		Press to turn the docking station on/off
2	FUNC	Press to switch from BT mode to USB mode or AUX mode.
3		Decrease the volume.
4		Increase the volume.
5		Play or pause the music track.
6	BASS	"Bass adjustment, two stalls, shift bass output to 50% or 100%"
7		Touch to skip to the next track.
8		Touch to skip to the previous track.



CONNECTING POWER ADAPTOR

Connect the power adaptor plug to the Power DC socket of the unit and the other end into a standard AC outlet.

1. Do not plug or unplug the power cable with wet hands.
2. When the unit is not used for a long period of time, disconnect the power cord from the wall outlet.
3. When disconnecting the power cord from the wall outlet, do not pull on the cord.

PLAY MUSIC BY BLUETOOTH

To use your music devices by Bluetooth, press the "FUNC" button on the unit to BT mode and then select and PAIR the source options to this unit. The BT LED light will be on, indicating that the BT has been selected.

NOTE:

1. When the BT is selected, it can only work with ONE device and all other Bluetooth devices should be turned off. There is no pairing password.
2. Hands free function will work in this mode. The phone call will be heard through the speakers with this product. (You can turn off this function on your mobile device if you don't like it.)
3. Touch **▶||** to cut off the phone call or Bluetooth connect.

USB MODE

To use your music devices USB, press the "FUNC" button on the unit to USB mode and then select the source options to this unit. The USB LED light will be on, indicating that the USB has been selected. The USB can charge your mobile phone with your USB cable. The USB plug can play the music from your USB storage.

PLAY MUSIC BY AUX

To use your music devices by AUX, press the "FUNC" button on the unit to AUX mode and then select the source options to this unit. The AUX LED light will be on, indicating that the AUX has been selected.

NOTE: When the AUX is selected, MP3/MP4, CD/DVD player, notebook PC are all supported.

INCOMING CALLS

When listening to your iPhone through the Sofa audio kit, the unit will automatically switch over upon receiving any incoming calls. The unit will automatically stop playing music and switch over to the ring tone.

WARRANTY

This product is covered by 12 month replacement warranty with proof of purchase.
The warranty will lose its effectiveness if the unit is misused and not used as the original device
Any failure with the sofa audio kit will result in the replacement of faulty parts only, no other direct or indirect costs or damages.

The warranty will lose its effectiveness if the unit is separated by yourself.

CAUTIONS

- Excessive sound pressure from earphones and headphones can cause hearing loss
- Where an appliance coupler is used as the disconnect device, the disconnect device shall remain readily operable.
- Children under the age of 13 should not use this product without adult supervision.
- Strictly for indoor use. Do not expose to direct sunlight, moisture or extreme temperatures.
- If cover becomes wet disconnect power immediately and don't use until completely dry.
- In order to prevent injury or electrical shock, never attempt to remove the cover or any components.

FREQUENTLY ASKED QUESTIONS

Problem	Possible cause and correction or maintenance
No sound at all	The volume switch is on minimum, the unit isn't set to the correct function. Or the speaker cables are not connected well with main machine. If the speaker units are bad, please replace speaker units.
The unit does not turn on	AC adaptor isn't plugged into a working socket or not plugged into the power supply jack properly at the back of the unit. If the unit still can not work, please find the warranty information, contact your distributor for replacement..
The Unit has no respond	Please disconnect the power and try again. Your smart device may not connect correctly.
Bluetooth can not pair	Please close all other pairing machines and try again. Please wait more seconds or restart the machine. Don't pair the device behind a wall or in corner. Please keep the working space within 8 meters. Pair the device which named with 39X
USB mode can not work	please make sure the music format should be in MP3 or WMA. Some music format can not be played.
AUX mode can not work	Please make sure the music source is in good condition. Please check the audio cable is in good condition and insert properly.

Product serial Number is shows on the last page.

For questions or concerns, please contact us at

America:

US-SERVICE@emomotech.com

Europe:

EU-SERVICE@emomotech.com

Asia:

ASIA-SERVICE@emomotech.com

Australia:

AUS-SERVICE@emomotech.com

FCC WARNING

This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions:

- (1) This device may not cause harmful interference, and
- (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

NOTE 1: Any changes or modifications to this unit not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.

目录

安全规范	12
规格参数	12
包装清单	13
设备概述	14
基本操作	15
保修	16
警告	16
故障排除	16-17

使用产品前，请先阅读本说明书，并妥善保管，以备将来查阅。

安全规范

- 使用本产品之前请阅读说明书
- 请不要将本产品置于潮湿或靠近水的地方
- 请不要将本产品置于火中或靠近火源的地方
- 请在连接好所有的线路之后再接上电源
- 本产品仅适用于110V-240V的电压环境内
- 请在断电之前关机
- 请不要将本产品暴晒于阳光下或持续35摄氏度以上的高温环境内
- 请不要用湿的毛巾擦拭本产品。
- 请不要对本产品使用化学物品。
- 请将本产品交给专业的人员维修，切勿尝试自己修理。
- 请不要将异物塞入本产品
- 儿童请在成年人的指导下使用本产品

规格参数

- 本产品可以对您的手机进行充电
- 输出功率 26 W
- 输入电压 15V2.5A

请勿擅自拆开组合音响，否则会失去保修的权力

包装清单

音乐套装，包含音响	1件
电源	1个
说明书	1本



编号	图案	功能
1		开机/关机
2		功能切换
3		音量减小
4		音量增大
5		播放/停止
6		低音调节，两个档位，50% 低音效果，以及100%低音效果
7		上一曲
8		下一曲

连接电源适配器


将电源适配器DC直流电压端连接上本产品主机电源输入端,然后将电源适配器的另一端接入110V-240V交流电源。

- 1、进行以上动作时,一定要保证双手的干燥。
- 2、若长期不使用本产品,应将本产品断电。
- 3、请不要通过拉扯电源线来拔下电源。

蓝牙模式

触摸FUNC按钮将设备切换至BT模式。然后打开手机的蓝牙配对界面进行配对。配对成功后就可以通过手机的蓝牙播放歌曲了。

注意:

1. 蓝牙仅仅支持1对1连接, 当一个设备通过蓝牙连接上本产品的时候, 其他设备是无法连接本产品的。
2. 免提功能在此模式下会自动打开, 如有来电, 将会通过本产品的扬声器传出。您可以在您的移动设备上选择关掉此功能。
3. 在此模式下触摸按钮  可以切断和当前设备的蓝牙连接。

USB模式

触摸FUNC按钮 切换到USB模式下。此时USB接口将会对插上的设备进行充电。同时USB接口将会读取您U盘的音乐。

AUX模式

触摸FUNC按钮切换至AUX模式。此时本产品将会读取并播放AUX IN接口传入的音频。

注意: 在此模式下, MP3/MP4, CD/DVD播放器, 笔记本电脑等都将支持。

来电

当音乐正在播放时, 有来电提醒, 本产品将会自动停止音乐的播放, 转而播放您的电话铃声。

保修

自购买之日起，本产品的保修期为12个月。

自行接入与本产品不兼容的产品将导致您失去保修的权益。由于个人的过失导致本产品损坏，将不在保修范围内。

警告

- 长期佩戴耳机将会对听力造成永久性的损伤。
- 未满13周岁的儿童请在成年人陪同下使用。
- 本产品仅适合在室内环境下工作。
- 如果设备进水或进入一个相当潮湿的环境，请马上断开电源，并在其完全干燥后再连接。
- 为了防止触电或烫伤，请勿自行拆解本产品。

故障排除

在本机要求维修前，请对照下列解答，以便找到你所遇到问题的可能原因，您所进行的某些简单检查或最小调整，有可能会解决问题并恢复正常操作，如果您对某些检查要点有疑问，或无法解决问题时，请交给专业维修人员去维修。

问题	可能的原因及解决办法
没有声音	<ol style="list-style-type: none">1. 可能是音量被调制最小档位，请调大音量再试2. 电缆没有连接好，请接好再试3. 扬声器损坏，请联系经销商更换
无法开机	<ol style="list-style-type: none">1. 没有连接电源2. 电线断开3. 设备损坏，请联系经销商更换

触摸无响应	<ol style="list-style-type: none">1. 断电15秒之后重新连接再试2. 只能设备没有正确连接本产品
蓝牙无法连接	<ol style="list-style-type: none">1. 请关闭其他与之配对的设备然后再试一次2. 重新启动本产品再试一次3. 请不要远离本产品8米以上连接4. 请不要尝试透过障碍物连接本产品
USB模式无法工作	请确保您正确连接了设备
AUX模式无法播放音乐	请确保音频线是完好的并插入正常

本产品的序列号黏贴在说明书的最后一页。

如有其他问题请邮件联系我们：

America:

US-SERVICE@emomotech.com

Europe:

EU-SERVICE@emomotech.com

Asia:

ASIA-SERVICE@emomotech.com

Australia:

AUS-SERVICE@emomotech.com

条码处